
Při výběru tématu mé diplomové práce sehrály úlohu dvě skutečnosti.  

 První z nich byl můj zájem o obor neurologie, zejména o rychle se rozvíjející  

 iktovou problematiku. Druhým vkladem byly moje zkušenost ze 3. ročníku, kdy  

 jsem v rámci studentské vědecké aktivity pracoval pod záštitou anatomického  

ústavu na kadaverózních femorálních tepnách. Při konzultaci se svým  

 školitelem, prof. Kalvachem, jsme se shodli, že by bylo přínosné tyto dvě  

 okolnosti spojit a pokusit se přispět do neustále narůstajících vědomostí o cévní  

 mozkové příhodě v posledních letech zřídka prováděnou studií 


